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Geachte heer Van der Voort,

Op 26 februari 2016 heeft u ons vragen gesteld over de mogelijke fusie van OKSV en TOG

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Is het college op de hoogte van de plannen van OKSV en TOG voor een clustering
van sportparken op het terrein van TOG?

Ja. We werken momenteel samen met inwoners de Voorzieningenkaart Herpen uit. De

kaders die de raad in het Integraal Voorzieningen Beleid (IVB) en de Voorzieningenkaart

Herpen heeft vastgesteld zijn daarbij het uitgangspunt. Voor Overlangel en omliggende

kernen verkennen we met de Klankbordgroep Overlangel welke maatschappelijke

voorzieningen nodig zijn om de leefbaarheid in het gebied te behouden. Ambtelijk wordt
toegewerkt naar concrete voorstellen aan het college en de gemeenteraad. Daarvoor

onderzoeken we de haalbaarheid van meerdere varianten. Eén daarvan is de clustering

van OKSV en TOG. Deze variant wijkt af van de eerder vastgestelde Voorzieningenkaart

Herpen. Maar op verzoek van de Klankbordgroep kijken we hier nog eens goed naar. Alle

varianten liggen straks op tafel met de bedoeling daaruit een gezamenlijke

voorkeursvariant te kiezen.

Parallel aan de Voorzieningenkaart onderzoeken we met de voetbalverenigingen in Oss in

hoeverre we spoftparken kunnen clusteren. De gezamenlijke voetbalverenigingen hebben

daartoe de Regiegroep Osse Voetbalverenigingen in het leven geroepen. Beide sporen

stemmen we onderling af. We streven hierbij naar het verminderen van overcapaciteit,
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het voorkomen van vervangingsinvesteringen, duurzame en sterke verenigingen en het

behoud van leefbaarheid. We verwachten medio 2016 concrete clusteringsvoorstellen te

kunnen presenteren.

2. Is het college van mening dat het voorstel voldoet aan de kaders die het college
geschetst heeft in citaat 1 & 2? Zo nee; waarom is het college een andere mening

toebedeeld?

Zoals we hiervoor aangaven, zijn de kaders die de raad in het IVB en de

Voorzieningenkaart Herpen heeft vastgesteld het uitgangspunt voor het onderzoek naar

de haalbaarheid van de verschillende varianten. Het voorstel van OKSV en TOG nemen we

hierin mee. We vinden het belangrijk dat we dit proces zorgvuldig volgen en lopen daarom

niet vooruit op mogelijke conclusies.

3. Wat is de mening van het college met betrekking tot het voorstel welke
besproken wordt in citaat 3?

Hiervoor verwijzen we naar ons vorige antwoord.

4. In het artikel van het BD wordt de indruk gewekt dat portefeuillehouders in

eerste instantie voor het plan van clusteríng vuas, maar dat er nu sprake is van

'tegenstribbelen'; kan het college een verklaring voor deze bewering geven??

Zoals we hiervoor antwoordden spraken we met de Klankbordgroep af om verschillende

varianten verder te onderzoeken. OKSV en TOG werken de variant om beide clubs te

clusteren uit. Wel gaven we aan dat dit afwijkt van de eerder vastgestelde

Voorzieningenkaart Herpen. Mogelijk is dit door de clubs opgevat als'tegenstribbelen'.

5. De klankbordgroep geeft aan dat het contact met de gemeente moeizaam

verloopt, wat gaat het college doen om dit contact te verbeteren?
Naar aanleiding van het krantenartikel in het Brabants Dagblad is ambtelijk contact

opgenomen met de Klankbordgroep. Daaruit bleek dat de Klankbordgroep en gemeente

geen verschil van mening hebben over het doorlopen proces en dat we beiden vertrouwen

op een goede uitkomst. In een interview met Dtv nuanceerde de Klankbordgroep ook het

beeld van een moeizaam verlopen contact.

Ambtelijk is regelmatig contact met de Klankbordgroep. Deze besprekingen verlopen naar

de ervaring van alle partijen constructief. We zien daarom geen reden om de relaties

verder te verbeteren.
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Met vriendelijke groeten,

Burgemeester en wethouders van de gemeente Oss,

De secretaris,

Drs. M.J.H. van Schaijk

De burgemeester,

Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans
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